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A SPECIAL THANK YOU TO OUR PREMIER PARTNER
GCSURPLUS, PSPC

Josée Doucet 
SENIOR DIRECTOR, GCSURPLUS,

PUBLIC SERVICES AND
PROCUREMENT CANADA

WELCOME MESSAGE FROM OUR
PREMIER PARTNER (CLICK HERE)

 

ATTENTION! UNIQUE OPPORTUNITY!
SPEED INTERVIEW SIMULATION AT THE NATIONAL WORKSHOP

Got an interview coming up? Want to tackle interview questions like a pro or brush up on
your interview skills? Participate in an Interview Simulation that will boost your confidence
and sharpen your skills! This career development opportunity is aimed towards procurement
officers at the PG-01 through PG-04 level, who are looking to improve their interview
skills. Participants will receive constructive feedback on-the-spot from experienced
procurement and materiel management hiring managers.
 
The Interview Simulation is scheduled for Day 2, June 5th, running from 8:45 am to 9:45
am. Each participant will engage in a 10-minute one-on-one session with a hiring



manager. During this time, the hiring manager will pose a typical behavioural or situational
interview question tailored to current procurement and materiel management
competencies. Participants will have 5 minutes to respond to the question, followed by 5
minutes for the hiring manager to offer immediate feedback. This feedback will focus on
enhancing the participant's response by improving structure, addressing any missed key
points, and providing additional helpful tips and strategies.
 
Contact us today at admin@cipmm-icagm.ca to reserve your spot and learn how to nail
those tough interview questions at CIPMM 2024! Please provide your name, email address,
current classification and level (e.g. PG-02), and language of the interview (English/French)
in your email.

HAVE YOU REGISTERED YET?

Register for the 2024 National Workshop and get ready for another thrilling event packed
with numerous opportunities to learn, connect, and network. We can't wait to see you there!
​Check the CIPMM Website for more details and agenda.

If you are already registered for the Workshop and would like to share your excitement and
encourage others to join in, please feel free to use our graphics to announce your
participation on your social media and/or in your signature line. After all, this event is
definitely "brag-worthy" !

Registration Options:

A 2-day Individual Delegate Pass on
June 4 and 5 - $1,050 plus HST
(Only a few spots left to register!)

A 3-day Individual Delegate Pass on
June 4 and 5 + Master Class on June
6 - $1,300 plus HST( Only a few
spots left to register!)

Broadcast Pass (June 4-6)! The
Broadcast pass includes a virtual
access to selective sessions and
master classes of the Workshop -
$599 plus tax (Tax rates are applied
based on province of application)

Become a Partner or Exhibitor!

BROADCAST PASS (PDF)

REGISTER ONLINE
NOW!

DELEGATE REGISTRATION FORM (PDF)

EXHIBIT FORM
(PDF)

PARTNERSHIP FORM
(PDF)



Contact the CIPMM Secretariat if you have any questions or require more details. ​

 



UN MERCI SPÉCIAL À NOTRE PREMIER PARTENAIRE GCSURPLUS, SPAC

Josée Doucet 
DIRECTRICE PRINCIPALE,

GCSURPLUS, SERVICES PUBLICS
ET APPROVISIONNEMENT CANADA

MESSAGE DE BIENVENUE DE
NOTRE PARTENAIRE PRINCIPAL

(CLIQUEZ ICI) 

ATTENTION ! OCCASION UNIQUE ! 
SIMULATION D'ENTRETIEN RAPIDE LORS DE L'ATELIER NATIONAL

Vous avez une entrevue à venir? Vous voulez aborder les questions d’entrevue comme un
pro ou rafraîchir vos compétences en matière d’entrevue? Participez à une simulation
d’entrevue qui renforcera votre confiance et aiguisera vos compétences! Cette possibilité de
perfectionnement professionnel s’adresse aux agents d’approvisionnement des niveaux PG-
01 à PG-04, qui cherchent à améliorer leurs compétences en matière d’entrevue. Les
participants recevront sur-le-champ une rétroaction constructive de la part de gestionnaires
d’embauche expérimentés en matière d’approvisionnement et de gestion du matériel. 
 
La simulation d’entrevue est prévue pour le jour 2, le 5 juin, de 8 h 45 à 9 h 45. Chaque
participant participera à une séance individuelle de 10 minutes avec un gestionnaire
d’embauche. Au cours de cette période, le gestionnaire d’embauche posera une question
d’entrevue comportementale ou situationnelle typique adaptée aux compétences actuelles en
matière d’approvisionnement et de gestion du matériel. Les participants disposeront de 5
minutes pour répondre à la question, suivies de 5 minutes pour que le gestionnaire
d’embauche offre une rétroaction immédiate. Cette rétroaction se concentrera sur
l’amélioration de la réponse du participant en améliorant la structure, en abordant les points
clés manqués et en fournissant des conseils et des stratégies utiles supplémentaires.
 
Contactez-nous dès aujourd'hui à l'adresse admin@cipmm-icagm.ca  pour réserver votre
place et apprendre à répondre à ces questions d’entrevue difficiles à l’ICAGM 2024! Veuillez
indiquer votre nom, votre adresse électronique, votre classification et votre niveau actuels (p.
ex., PG-02) et la langue de l’entrevue (anglais/français) dans votre courriel.

VOUS ÊTES-VOUS DÉJÀ INSCRIT ?



S'inscrire à l'atelier national 2024 et préparez-vous à un nouvel événement passionnant,
riche en opportunités d'apprentissage, de connexion et de réseautage. Nous avons hâte de
vous y voir! Consultez le site Web de l'ICAGM pour plus de détails et l'ordre du jour.

Si vous êtes déjà inscrit à l'atelier et que vous souhaitez partager votre enthousiasme et
encourager d'autres personnes à vous rejoindre, n'hésitez pas à utiliser nos graphiques pour
annoncer votre participation sur vos médias sociaux et/ou dans votre ligne de signature.
Après tout, cet événement vaut vraiment la peine d'être vanté !

Options d'inscription:

Un laissez-passer de 2 jours pour les
délégués individuels, les 4 et 5 juin -
1 050 $ plus TVH (Il ne reste que
quelques places pour s'inscrire !) 

Un laissez-passer de 3 jours pour les
délégués individuels, les 4 et 5 juin, +
une classe de maître le 6 juin - 1 300
$ plus TVH (Il ne reste que quelques
places pour s'inscrire !) 

Laissez-passer de diffusion ! Le
Laissez-passer de diffusion comprend
un accès virtuel à certaines séances
et classes de maître de l'atelier - 599
$ plus taxes (les taux de taxes sont
appliqués en fonction de la province
d'application).

Devenez partenaire ou exposant ! 

LAISSEZ-PASSER DE DIFFUSION (PDF)

INSCRIVEZ-VOUS EN LIGNE!

FORMULAIRE D'INSCRIPTION DES DÉLÉGUÉS

(PDF)

FORMULAIRE DE DEMANDE D'EXPOSITION
(PDF)

FORMULAIRE DE DEMANDE DE PARTENARIAT

(PDF)



Communiquez avec le secrétariat de l'ICAGM si vous avez des questions ou que vous
souhaitez obtenir plus de détails.

Follow us on Social Media - Connectez-vous avec l'ICAGM
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